
1 

 

 

 

  

 

Bjelovarsko-bilogorska županija, Dr. Ante Starčevića 8, Bjelovar, www.bbz.hr 

 

  (KLASA: 021-05/21-01/6) 

ZAPISNIK 

 

3. sjednice Županijske skupštine 

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 15. listopada 2021. godine u 10,00 sati u Domu kulture, Bjelovar 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 36 i to: 

Zdenka Iharoš, Bojana Hribljan, Fredi Pali, Silvestar Štefović, Ivana Jurković Piščević, Goran 

Romek, Marijo Puškarić, Josip Stjepanović, Drago Hodak, Slavko Došen, Anamaria Šepl Plentaj, 

Dinko Pirak, Sandra Frčo, Stanko Grčić, Josip Bilandžija, Damir Lneniček, Mario Preskočil, Marijan 

Žiher, Damir Bajs, Zlatko Barila, Dubravka Dragašević, Aida Sučić, Josip Đurđević, Boro Bašljan, 

Ivan Beljan, Ines Šarić, Josip Benić, Ivica Vranić, Slavko Prišćan, Zoran Bišćan, Marijan Sabolović, 

Igor Jareš, Ivan Marković, Obrad Komlenić, Vanja Ficnar, Mladen Marinković. 

 

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marija Jungić – zamjenica 

župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Tanja Novotni Golubić – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije,  Ivana Legin 

– službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za pravne i zajedničke 

poslove, Mirjana Posavac – pročelnica Službe ureda župana, Suzana Raguž Pehar – službenica koja 

privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za financije, Andrea Prugovečki Klepac – 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i obrazovanje, Dalibor Jurina – službenik koji 

privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za gospodarski razvoj i komunalne 

djelatnosti, Ivana Sabljak Murlin – službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog 

odjela za prostorno uređenje, gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, Boris Tomšić – službenik koji 

privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za poljoprivredu, Snježana Mišir – 

službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i 

mlade,  Zvjezdana Stella Horvatinčić – pročelnica Upravnog odjela za poslove državne uprave, Endi 

Jurić Luketić – voditeljica Odsjeka za poslove Županijske skupštine – stručnjak zaštite na radu, Matea 

Gebik – viša savjetnica za pravne i zajedničke poslove, Igor Zvonar – viši informatički referent, 

Marko Karakaš- informatički referent, Stipe Šola- tvrtka Profitest d.o.o., Sanja Plentaj Lončar – 

djelatnica Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, Područnog ureda Bjelovar, Silvestar Štefović – 

predsjednik Vatrogasne zajednice Bjelovarsko-bilogorske županije, Josip Rajković – v.d. ravnatelja 

http://www.bbz.hr/


2 

 

 

 

  

 

Bjelovarsko-bilogorska županija, Dr. Ante Starčevića 8, Bjelovar, www.bbz.hr 

 

Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije, Ratko Vuković – ravnatelj Daruvarskih toplica, 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju, Vedran Trupac – v.d. ravnatelja Zavoda za javno 

zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije, Zlata Ileković Pejić – v.d. ravnateljice Zavoda za hitnu 

medicinu Bjelovarsko-bilogorske županije, Ivanka Fehir Radanović – v.d. ravnateljice Opće bolnice 

Bjelovar, Katarina Fehir Šola – ravnateljica ZU Ljekarna Bjelovar, Jasmina Radojčić – ravnateljica 

Doma za starije osobe Bjelovar, Melita Lozina – ravnateljica Crvenog križa Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Snježana Bogović Bradvica – v.d. ravnateljice “Razvojne agencije” Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Tomislav Kozina – ravnatelj Regionalne razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Zlatko Salaj – v.d. direktora Bjelovarskog sajma d.o.o., Alen Baščevan – ravnatelj Ustanove 

za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor”, Nataša Koronc 

– v.d. ravnateljica Županijske uprave za  ceste Bjelovarsko-bilogorske županije, Saša Križ – ravnatelj 

Zavoda za prostorno uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije,  te sredstva javnog  priopćavanja.  

 Primjedbe na zapisnik 2. sjednice Županijske skupštine iznio je g. Zlatko Barila.

 Zapisnik 2.  sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 33 glasa“za”. 

 Potom je sa 33 glasa “za” donijet slijedeći  

 

  
D n e v n i  r e d :  

 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje Zaključka o primanju na znanje Izvješća o provedenim izborima članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine; 

- davanje svečane prisege članova Županijske skupštine 

3. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2021. godinu; 

4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2021. godinu u: 

a) zdravstvu; 

b) socijalnoj zaštiti; 

c) športu, rekreaciji i tehničkoj kulturi; 

d) školstvu; 

e) kulturi; 

5. Donošenje I. izmjena i dopuna Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. godinu; 

6. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Plan specijalizacija Doma zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2021. godinu; 

7. Donošenje Odluke o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i članovima Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije i njezinih radnih tijela; 
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8. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o davanju suglasnosti ravnatelju 

Daruvarskih toplica, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju za sklapanje Ugovora o 

javnoj nabavi; 

9. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju nagodbi s radnicima 

Daruvarskih toplica, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju za isplatu razlike plaće; 

10. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za sufinanciranje projekta Energetske obnove Doma 

za starije osobe Bjelovar u iznosu od 950.000,00 kuna; 

11. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Domu za starije osobe Bjelovar za kreditno 

zaduživanje; 

12. Donošenje Odluke o stjecanju prava vlasništva bez naknade u korist Općine Sirač nad 

nekretninom u vlasništvu OŠ Sirač (k.o. Sirač); 

13. Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite od požara Bjelovarsko-bilogorske županije Usklada 

01; 

b) Zaključka o prihvaćanju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije 

Bjelovarsko-bilogorske županije Usklada 01; 

14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2020. godini; 

15. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o financijskim rezultatim poslovanja poduzetnika 

(trgovačkih društava) Bjelovarsko-bilogorske županije u 2020. godini; 

16. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Vatrogasne zajednice 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2020. godini; 

17. Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Informacija o radu i poslovanju Doma zdravlja Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2020. godinu; 

b) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Daruvarskih toplica, Specijalne 

bolnice za medicinsku rehabilitaciju za 2020. godinu; 

c) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Zavoda za javno zdravstvo 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu; 

d) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Zavoda za hitnu medicinu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu; 

e) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Opće bolnice Bjelovar za 2020. 

godinu; 

f) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju ZU Ljekarne Bjelovar – 2020. 

godina; 

18. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Informacije o poslovanju Doma za starije osobe Bjelovar 

za 2020. godinu; 

19. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Društva Crvenog križa Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2020. godinu; 

20. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na 

području Bjelovarsko-bilogorske županije i objedinjena izvješća jedinica lokalne samouprave 

za 2020. godinu; 
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21. Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Javne ustanove “Razvojne agencije 

BBŽ” za 2020. godinu; 

b) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Regionalne razvojne agencije BBŽ 

za 2020. godinu; 

c) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Bjelovarskog sajma d.o.o. za 2020. 

godinu; 

d) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Ustanove za profesionalnu 

rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor” i Zaštitne radionice 

“Suvenir Arbor Vitae” d.o.o. za 2020. godinu; 

22. Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Informacije o realizaciji Programa javnih potreba u športu, rekreaciji 

i tehničkoj kulturi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu; 

b) Zaključka o prihvaćanju Informacije o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu; 

23. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Županijske uprave za ceste 

Bjelovarsko-bilogorske županije; 

24. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju JU Zavoda za prostorno 

uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu; 

25. Izbor i imenovanja. 

TOČKA 1. 

 Gđa. Ivana Jurković Pišćević navela je točku dnevnog reda koja glasi: „Aktualni sat“. 

 G. Marijan Sabolović naveo je da su u 2021. godini odobrena sredstva za rad udruga, pa tako 

i Matice umirovljenika Bjelovarsko-bilogorske županije. Uvidom u stanje računa jasno je da sredstva 

nisu doznačena, kao i nekim drugim udrugama. Matica umirovljenika Bjelovarsko-bilogorske 

županije brine za 23 udruge u jedinicama lokalne samouprave. Zanima ga koje su udruge dobile 

sredstva, koje nisu te kada će navedena situacija biti riješena. Naveo je da su neke udruge morale 

smanjiti tražena sredstva i zna da su taj dogovor ispoštovale. 

 Gđa. Marija Jungić naglasila je kako župan zbog sastanka s predsjednikom Vlade Republike 

Hrvatske nije bio u mogućnosti prisustvovati sjednici.  Sredstva su svima isplaćena do 24. rujna, tako 

da predlaže da se provjere uplate na računu udruge. Riječ je o ukupno 3 milijuna i 700 tisuća kuna 

namijenjenih za rad udruga u ovoj godini. Bez obzira koliko je to opterećivalo proračun, ugovori su 

sklopljeni i Županija i dalje podržava rad udruga u potpunosti. 

 G. Mario Preskočil naveo je da ga zanima što se točno događa s Vodoprivredom iz Daruvara, 

odnosno kakvo je stanje dokapitalizacije, ali i stanje tvrtke općenito.  

 Gđa. Ivana Jurković Piščević istakla je da se trenutno radi na dogovoru s vjerovnicima u vezi 

izmjene predstečajnog postupka, točnije namirenje 50 posto tražbina što je uspješno dogovoreno sa 

70 posto vjerovnika. Kroz koji dan očekujemo očitovanje od PBZ-a, na temelju čega će se potom 

moći zakazati ročište i potvrđivanje predstečajnog postupka, daljnje djelovanje i dokapitalizacija za 

koju su pristigle četiri ponude, od čega dvije s područja BBŽ-a i dvije izvan nje. Iste će do kraja 

mjeseca biti pozvane da dostave ponudu za dokapitalizaciju, što otvara mogućnost izbora za 

upravljanje sa 51 posto udjela u Vodoprivredi Daruvar, dok će Županija ostati manjinski vlasnik u 

iznosu od 28 posto. 

 G. Mario Preskočil zamolio je predsjednicu da izvijesti članove o daljnjem postupku. 
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 G. Silvestar Štefović uputio je pitanje  pročelnici za financije i ono se odnosi na ukupni iznos 

ugovora potpisan s udrugama u zadnjim tjednima kampanje. Zanima ga koliko je izvršenje godišnjih 

ugovora za promidžbu i informiranje bilo u prvih šest mjeseci ove godine. Stekao je dojam da se na 

taj način namjeravalo kupiti glasove.  

 Gđa. Suzana Raguž Pehar istakla je da je ugovorni odnos sa medijima i promidžbom sklopljen 

u siječnju za tekuću godinu u iznosu milijun i 300 tisuća kuna, a ostvaren je u iznosu od 90 posto. Što 

se tiče udruga, ugovori su sklopljeni 10. svibnja i izvršenje sa 24. rujna iznosi 3 milijuna i 700 tisuća 

kuna. Sve je podmireno i dugovanja nema nikakvih. 

 G. Ivan Beljan naveo je da je polovicom ljeta raspisan natječaj za opskrbljivača plinom za 

objekte kojima je vlasnik Bjelovarsko – bilogorska županija. Nažalost, na natječaj se nije mogao 

prijaviti niti jedan opskrbljivač s područja županije, jer su kriteriji nabave bili nepristupačni. Ukoliko 

ćemo funkcionirati na taj način, naša privreda će u svakom pogledu ići silaznom putanjom. 

 Gđa. Marija Jungić navela je da je najveći problem u ovom predmetu bila referenca, odnosno 

tražilo se da ponuditelj u opskrbi plinom ima poslove u iznosu 12 milijuna. Održano je javno 

savjetovanje i za to je kolega Beljan znao, jer je u to vrijeme komunicirao s našom nadležnom 

službom. Žao joj je što ta referenca nije bila niža i nismo znali da na taj način nekoga blokiramo. Na 

taj segment ste mogli ukazati, jer mi to nismo znali. U budućnosti ćemo svim subjektima omogućiti 

prijavu. 

 G. Zlatko Barila naveo je da ga zanimaju detalji vezani za dovršetak izgradnje nove Opće 

bolnice Bjelovar, njezino opremanje te da li je zatražen datum za tehnički pregled. Također je zatražio 

i detalje izgradnje novog cestovnog prilaza prema bolnici.  

 Gđa. Marija Jungić istakla je da je tehnički pregled dogovoren za 29. listopada, nakon čega 

očekujemo određene korekcije. Da li će uporabna dozvola biti ishođena ove godine, mi to sada ne 

možemo znati, no na tome se radi. Bolnica još nije završena, ali jasno je da će biti opremljena, jer 

nema smisla takav objekt ostaviti praznim.  Slažemo se da novu bolnicu trebamo staviti u funkciju. 

Naš prijedlog je da opremanje bude uvršteno u Razvojni sporazum. Sporazum zasada nije potpisan, 

no učinit ćemo sve da do toga dođe čim prije. Vezano za prometnicu, poslati ćemo vam pisani 

odgovor. 

 G. Damir Bajs naveo je da koliko vidi u projekt su uvršteni projekti koje smo mi predložili, 

poput izgradnje bolnice, brze ceste i slično. Jedan je izostao, a riječ je o Turističkom kongresnom 

centru u Novoj Rači pri svetištu naše biskupije. Zanima ga zašto je taj dio priče izbačen.  Ukoliko 

smo uvršteni u projekt Istočne regije, zanima ga koliko je sastanaka na tu temu odrađeno i koji su 

zaključci doneseni. 

 Gđa. Marija Jungić navela je da temeljem regije kojoj smo pripali, moguće je ostvarivati puno 

veće potpore. Jasno je da ćemo se priključiti onoj inicijativi koja nam može osigurati dodatna 

sredstva. Po pitanju industrijske tranzicije spadamo pod istok, jer na taj način Županija može osigurati 

dodatna sredstva za razvoj industrijske tranzicije, samim time i gospodarstva. Tema razvojnih 

sporazuma još uvijek se obrađuje u koordinaciji s nadležnim ministarstvima koji imaju stručne 

prijedloge i primjedbe. Projekti brze ceste i Termi Bjelovar su rezervni. Na temelju Razvojnog 

sporazuma pet županija, mi od Vlade Republike Hrvatske nećemo dobiti nikakve dodatne novce. 

Zadnja informacija koju imamo je ta da brzu cestu nećemo moći kandidirati na Nacionalni plan 

oporavka i otpornosti, niti VFO. Prema Vladi Republike Hrvatske idemo sa zamolbom da se za 

izgradnju ceste prema Virovitici osiguraju sredstva iz kredita.  

 G. Damir Bajs zamolio je odgovor u pisanom obliku.  

 G. Boro Bašljan osvrnuo se na najstarije gradilište u našoj županiji, a riječ je o školsko – 

sportskoj dvorani u Hercegovcu čija je prva faza izgradnje izvedena prije deset godina. S obzirom da 

od tada pomaka na gradilištu nema, a u međuvremenu je škola izgubila oko 40 posto učenika, dok 

sportske udruge trpe veliko smanjenje članova te sportaši odlaze trenirati u bolje sredine, zanima ga 

kakvi su planovi za završetak dvorane, jer je vidljivo da su financijska sredstva planirana.  
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 Gđa. Marija Jungić  navela je da smo ukazivali da nema smisla odraditi dio posla, a zatim 

neki objekt ili projekt ostaviti nedovršenim. Od ukupno četiri dvorane, imamo dvije koje su koštale 

55 milijuna kuna, a još uvijek nije otplaćeno 25 milijuna kuna. Nema smisla da dvorana u Hercegovcu 

ostane u ovakvom stanju i da služi kao skladište krumpira, dok djeca nemaju osigurane uvjete za 

tjelesno zdravstveni odgoj. Vašu inicijativu podržavamo i svakako ćemo ići u izmjene troškovnika. 

 Gđa. Aida Sučić  navela je da je zanima da li je povećan broj zaposlenih u Bjelovarsko – 

bilogorskoj županiji, ima li zaposlenih na ugovor o djelu i da li je župan učinio nešto po pitanju 

smanjivanja plaće, kako je najavio u svojoj izbornoj kampanji. 

 Gđa. Marija Jungić navela je da je u Županiji zaposleno 130 ljudi, izvana su došla dva 

pročelnika te imamo dvije osobe na ugovor o djelu. Pokušavamo “zakrpati” rupe koje smo zatekli, 

zbog čega nismo stvarali nekakve prevelike obveze. 

 Gđa. Aida Sučić navela je da ju je zanimalo koliko je rađeno na predizbornim obećanjima. 

 G. Silvestar Štefović osvrnuo se na povredu Poslovnika i članak 95. kojim član može izraziti 

nezadovoljstvo ili zadovoljstvo sa odgovorom ili ga tražiti u pisanom obliku.  

 Gđa. Marija Jungić navela je da će odgovor dobiti u pisanom obliku, ali moli da pitanje dopuni 

u mailu. 

 G. Slavko Došen istakao je da misli  da bismo polako trebali razmišljati na način kako to čini 

Grad Bjelovar  i postati prva Županija koja će u svoj rad i poslovanje uvesti transparentnost, kao i 

transparentni proračun kojim ćemo ukloniti sve nepoznanice. Zanima ga koliki je godišnji trošak 

Županije za naknade i kamate prema poslovnim bankama. 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar navela je da je u rebalansu proračuna uvrštena pozicija 

transparentnosti u iznosu oko 80 tisuća kuna. Dobili smo najmanju ponudu, ugovoreno nije, već su u 

tijeku daljnji dogovori i obrada. Što se tiče kamata, odgovor će poslati pismenim putem. 

 G. Slavko Došen zamolio je odgovor u pisanom obliku. 

 Gđa. Sandra Frčo navela je da je zanima na koji način su raspoređeni djelatnici nakon 

preustroja županijskih odjela.  U Upravnom odjelu za poslove državne uprave radi nekoliko desetaka 

osoba, dok Upravni odjel za gospodarstvo ima jedino v.d. pročelnika i djelatnicu koja je nažalost na 

bolovanju. Upravni odjel za poljoprivredu djeluje samo sa v.d. pročelnikom. S obzirom da su to dva 

izuzetno važna odjela u našoj Županiji, ne zna kako je to moguće. Moli zamjenicu župana za 

pojašnjenje cijele situacije. 

 Gđa. Marija Jungić navela je da Upravni odjel za poslove državne uprave ima više od 50 

djelatnika, dok je prije spajanja odjela na tim poslovima radilo oko 80 ljudi. Po broju predmeta i 

opsega poslova, smatramo da je broj od 50 osoba potreban. Ni sami nismo zadovoljni brojem 

službenika u odjelima za gospodarstvo, poljoprivredu, zdravstvo i školstvo, no još uvijek nismo 

zaokružili priču konačnog rasporeda službenika. Upravo prije nekoliko dana samo razgovarali sa 

službenicima koje želimo staviti na ta radna mjesta, kako bi osigurali osmišljavanje i provedbu naših 

regionalnih politika. Nažalost, u proračunu nemamo sredstva za neke planirane mjere, tako da u ovoj 

godini moraju otpasti. Ukoliko će financije dopuštati, kroz 2022. godinu ćemo taj segment staviti u 

funkciju. Još uvijek se krpamo i nastojimo napraviti dobar zadovoljavajući raspored službenika, 

sukladno njihovim stručnim sposobnostima i obrazovanju. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je da li je direktor Vodoprivrede Daruvar dostavio traženo izvješće i 

ako nije, zašto to nije učinio.  Ukoliko je izvješće dostavljeno, zanima je zašto ga nije poslan na uvid 

članovima Županijske skupštine. Isto tako, interesira je kako predsjednica zna da će ostati 28 posto 

dionica pod Županijom, ako se o tome još nije raspravljalo. Osvrnula se na trajanje današnje sjednice 

do 15 sati. 

 G. Silvestar Štefović istakao je povredu Poslovnika i naveo da član postavlja jedno pitanje u 

trajanju od tri minute.   

 Gđa. Ivana Jurković Pišćević istakla je da je tražila izvješće poslovanja Vodoprivrede Daruvar 

i to u nekoliko navrata, no nije ga dobila. Njen sljedeći korak je zakazivanje službenog sastanka i 
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očitovanje zašto izvješća nisu poslana. Informaciju od 28 posto je dobila od strane nadzornih odbora. 

U konačnici, o tome će se odlučivati kroz daljnje procese. Navela je da se nikoga ne ograničava za 

raspravu. Ako se sjednica odulji održati će se sljedeći dan. 

 Gđa. Marija Jungić navela je da se tražila dvorana koja će biti dostatna za ovoliki broj ljudi 

koji sudjeluju u radu sjednice. Grad ne naplaćuje ništa za ovaj prostor. 

 Gđa. Ivana Jurković Piščević zamolila je da se pitanja za aktualni sat ubuduće postavljaju u 

malo preciznijem obliku.  

 

 
TOČKA 2. 

 

 Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka 

o primanju na znanje Izvješća o provedenim izborima članova Županijske skupštine Bjelovarsko-

bilogorske županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine – davanje svečane prisege 

članova Županijske skupštine“. 

 G. Josip Bilandžija iznio je zaključak sa sjednice Mandatnog povjerenstva. 

 Nije bilo rasprave. 

Potom je sa 33 glasa „za“ donijet  

 

ZAKLJUČAK 

o primanju na znanje Izvješća o provedenim izborima članova 

Županijske skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije iz  

reda pripadnika srpske nacionalne manjine 

 

(KLASA: 021-06/21-01/16) 

 Potom su g. Obrad Komlenić i g. Vanja Ficnar prisegnuli na dužnost člana Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije.  

 U Domu kulture je sada prisutno 35 članova Županijske skupštine. 

TOČKA 3. 

 Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje 

Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. 

godinu“. Navela je da se gubitak od 153 milijuna kuna odnosi na zdravstvene ustanove.  

 G. Slavko Došen iznio je stavove Odbora za financije i proračun. 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar detaljno je obrazložila točku dnevnog reda i navela da je ovo 

konsolidirani proračun u kojem su sadržani i korisnici Bjelovarsko-bilogorske županije koje 
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većim dijelom financira i koji su navedeni u registru proračunskih i izvanproračunskih korisnika.  

Ukupan broj korisnika je 47.  Konstatirala je da su određene aktivnosti ugrozile proračun županije. 

Prihodi su bili napuhani i nisi ostvarivi. Rashodi su se brzopleto trošili.  

 G. Ivan Beljan osvrnuo se na stavku za informiranje koja je potpuno premašena, dok stavke 

za gospodarstvo su izvršene 13 posto, za poljoprivredu 10 posto.  Ukupne obveze su preko 

milijarde kuna. Što se tiče ovog izvješća vidi se koliki je račun zaduženja. Njega ovo stanje 

podsjeća na ono stanje jutro poslije pijanstva, kada boli glava i vidi se što se loše napravilo. 

Zaduženja bivšeg župana su neozbiljna. 

 G. Silvestar Štefović složio se sa g. Beljanom i pijanstvom.  Ne bi rekao da se trošilo kao 

pijani milijarderi, već kao drogirani milijarderi. Tako to izgleda u ovom dokumentu.  Naveo je da 

je ovaj materijal tehnički „sklepan“.  U Kabinetu župana postoji aktivnost protokola župana, 

rashodi za usluge promidžbe i informiranja, preko 140% za promidžbu i informiranje i 2 % za 

stočarsku proizvodnju. Tako se funkcioniralo, ali ovo će se promijeniti. Sadašnji župan si je 

smanjio plaću, ne isplaćuju mu se dnevnice. 

 Gđa. Ines Šarić  istakla je da nije prošlo pola godine, već pet mjeseci, pa ne znamo koliko bi 

izvršenje zapravo bilo. Osvrnula se na g. Štefovića i rekla da ne može ljudima govoriti da su pijani 

i nadrogirani i gluhi. Ponašanje mu nije u redu i to je nekulturno.  Upitala je da na koji način bi 

se educirali građani da kada ide proračun da oni uzmu tih 150 stranica brojki i da shvate kuda su 

te kune otišle. 

 G. Marijan Žiher istakao je da je ružno što se ovo danas govori oporbi. Istakao je da on u 

trenutnoj koaliciji taj kolač prije nije jeo niti ga je mirisao, pa moli da se ubuduće ne postupa tako. 

Zamolio je predsjednicu da zaštiti vijećnike. 

 Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je da se ikakve analogije ovisnosti s kojima se RH 

suočava, kao i ova Županija ne koriste na ovom području. Bitno je inzistirati na razboritom 

trošenju novca. Pozdravlja volju da se napravi transparentost proračuna Županije, ali tako i 

jedinica lokalne samouprave.  Potrebne su kontinuirane edukacije od strane GONG-a kako bi se 

građani educirali. 

 Gđa. Marija Jungić navela je da je Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna najveći šok 

koji smo doživjeli otkada smo preuzeli vlast u Bjelovarsko-bilogorske županiji. 155 milijuna kuna 

manjka prihoda postavlja pitanje jesmo li dobili ili svi skupa zajedno izgubili. Rijetko tko danas 

može redovno plaćati račune. Ustanove traže pozajmice za projekte koji su započeti. Navela je da 

je cash pool 29 milijuna kuna.  Razni projekti su započeti, a u budućnosti ćemo morati osigurati 

sredstva. Danima promišljamo kako izaći iz toga. Nije lako, nadamo se da ćemo svi zajedno naći 

izlaz iz tih problema. Stoga, pozivamo da se ovaj izvještaj ne prihvati. 

 G. Damir Bajs  istakao je da je pred nama izvršenje Proračuna za prvih šest mjeseci. Navedeni 

materijal je poslao župan Marko Marušić, tako da je za sve tehničke stvari vezane uz to odgovoran 

župan. Što se tiče izvršenja Proračuna, naviknite se na to da niste više oporba da ste vlast i da 

odgovarate za ono što pošaljete na Županijsku skupštinu i nemojte se skrivati iza drugih. U 

http://www.bbz.hr/


9 

 

 

 

  

 

Bjelovarsko-bilogorska županija, Dr. Ante Starčevića 8, Bjelovar, www.bbz.hr 

 

izvršenju Proračuna se krije i izgradnja nove zgrade Opće bolnice i nova zgrada Glazbene škole i 

novi centar kompetencija pri zdravstvu, te pedesetak škola. Imamo i stotine milijuna kuna 

investicija. 

 G. Silvestar Štefović naveo je da je g. Bajs branio svoje izvršenje u iznosu od 48 posto, jer je 

to skoro pa idealno. Međutim, kolega Beljan i on su govorili na koji način se došlo do toga 

postotka.  Imamo 150 posto za promidžbu i informiranje za izgradnju lika i djela bivšeg župana, 

a imamo ukupno 5% za poljoprivredu, gospodarstvo. I onda kad se to zbroji dođe se do 48 posto 

i kao super je. Iza ovog izvršenja Proračuna se skrivaju mnogi problemi.  Osvrnuo se i na 

potpisivanje ugovora u zadnjim danima kampanje.  

 G. Ivan Beljan replicirao je g. Bajsu na izraz „odgovorni“. Sad smo iznenada mi vladajući 

odgovorni. Odgovarati treba netko krivično za ovo megalomansko zaduženje.  Mi smo 

najzaduženiji u cijeloj državi.  

 Gđa. Ines Šarić  upitala je da ako županija nema novaca, kako smo povisili  rebalansom 

proračuna proračunska sredstva. Županija zapošljava nove ljude, to se vidi po mail adresama sa 

kojih dobivamo materijale. Objašnjavati da je sve krivo i nevalja nije dobro.  

 Gđa. Marija Jungić istakla je da je jedno od načela da treba trošiti onoliko koliko se ima na 

raspolaganju. Navela je da je problem u tome što nisu bili dostatni izvori financiranja za te 

troškove. Istakla je da se Glazbena škola gradi bez ijednog eura europskih sredstava. Navela je da 

se i ovdje g. Bajs ponaša kao da je pobjednik, i kao da može spasiti ovu županiju, ali čini joj se 

da su na izborima ljudi izabrali nove ljude. Pokušati ćemo građanima omogućiti bolji razvoj i 

bolju komunikaciju.  

 Potom je za Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2021. godinu glasalo 12 članova Županijske skupštine „za“, 20 članova Županijske skupštine 

„protiv“. 

 Sukladno navedenom, Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2021. godinu nije donijet. 

TOČKA 4. 

 Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o 

izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. 

godinu u: a) zdravstvu, b) socijalnoj zaštiti, c) športu, rekreaciji i tehničkoj kulturi, d) školstvu, e) 

kulturi“.  

 G. Slavko Došen iznio je mišljenje i stavove Odbora za financije i proračun. 

 Gđa. Snježana Mišir detaljno je obrazložila točku dnevnog reda. Navela je da ove izmjene i 

dopune Programa prate samu izmjenu i dopunu Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije, a 

odnosi se na utrošena sredstva i sredstva koja planiramo utrošiti do kraja godine po programima 

i aktivnostima koje su navedeni. 
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 G. Silvestar Štefović smatra da je sada u odnosu na ovu točku jasnija ona prethodna.  Vidi se 

do kuda smo dovedeni. Ovdje se vide samo smanjenja, jer nema novca da se podmiri sve ono što 

je nakalemljeno ovoj županiji na vrat.  

 G. Damir Bajs naveo je da kada se prisjeća prvih šest mjeseci da koliko je planirano da je 

toliko i ostvareno i to nije megalomanija. Megalomanija je ono kada se ne može ostvariti ono što 

ste predvidjeli. S druge strane, Proračun koji je naredna točka, je povećan, a ako je on povećan, 

on je zapravo bio skroman, a „vi“ ste megalomani.  

 Gđa. Marija Jungić navela je da smo mi limitirani sa onim stvarima koje su dogovorene do 3. 

lipnja. To su sve obveze koje terete nas za budućnost. Veliki su rashodi i za njih negdje treba 

pronaći izvor prihoda. Gradnja Glazbene škole je ugovorena bez ikakve opreme. Župan i ona će 

se zalagati da se Opća bolnica dovrši i kvalitetno opremi uz potporu Vlade Republike Hrvatske.  

a) 

Potom je sa 24 glasa “za”, 2 glasa “protiv” i 6 glasova “suzdržanih” donijeta 

 

ODLUKA 

o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u zdravstvu Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2021. godinu  

 

(KLASA: 500-01/20-01/60) 

 
 U Domu kulture je prisutno 36 članova Županijske skupštine, jer se sjednici pridružio g. 

Marinković. 

 

b) 

 

 Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda. 

 Rasprave nema. 

 

Potom je sa 24 glasa “za” i 7 glasova “suzdržanih” donijeta 

 

ODLUKA 

o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2021. godinu  

 

(KLASA: 500-01/20-01/59) 

 

c) 

 
Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda. 

G. Ivan Beljan zamolio je da ubuduće nemamo izraz sport, rekreacija i tehnička kultura, jer onda 

pod točkom e) imamo kulturu.  Vidi se da smo u kulturi dali za Šahovski klub, totalno smo pobrkali 

što je kultura, a što je sport.  
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G. Silvestar Štefović istakao je da je iz prethodnog izvještaja, pa i iz ovoga bilo vidljivo da se 

nešto skriva, da su se različite udruge po različitim mjestima razmjestile kako bi se na neki način 

nekome i pogodovalo da osiguraju neka sredstva.  Iz ovoga se vidi kako je novom županu teško raditi 

nakon svega što mu je ostavljeno. Ovo je sada samo krpanje i mi smo toga svjesni, ali na godinu će 

se izraditi što kvalitetniji proračun. 

  
Potom je sa 27 glasova “za”, 1 glasom “protiv”  i 5 glasova “suzdržanih” donijeta 

 

ODLUKA 

o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u športu, rekreaciji I tehničkoj 

kulturi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. godinu  

 

(KLASA: 600-01/20-01/6) 

 

d) 

 
Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda.  

Rasprave nije bilo. 

  

Potom je sa 27 glasova “za” i 6 glasova “suzdržanih” donijeta 

 

ODLUKA 

o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u školstvu Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2021. godinu  

 

(KLASA: 600-01/20-01/7) 

e) 

 
Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda.  

Gđa. Ines Šarić istakla je da za sve manifestacije u kulturi dajemo 170 tisuća kuna, a za Savez 

Čeha žetvene svečanosti 100 tisuća kuna. Mi kao RH zadržavamo svakoj nacionalnoj manjini da 

zadržava svoje običaje i da o njima brine. Na ovaj način smo zapostavili sve ostale manifestacije, ne 

vidi gdje su ovdje ostale naše hrvatske manifestacije. Upitala je da zašto mi 100 tisuća dajemo Savezu 

Čeha, a imamo i druge manifestacije.  Osvrnula se ukratko i na ostale stavke. Navela je da ovo nije 

nikakvo izvješće i da je ona mogla ovu tablicu sama napisati.  

Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je da je u nezahvalnoj ulozi jer mora braniti materijal koji 

nije izrađivala, obzirom da je stupila na mjesto pročelnika 11. listopada. Navela je da se manifestacije 

manifestiraju kroz dvije stavke ovdje, osim manifestacija u kulturi tu je i kulturno umjetnički 

amaterizam.  To je onaj dio koji koordinira Zajednica kulturno umjetničkih udruga i tu je najviše onih 

manifestacija koje se odnose na kulturno umjetnička društva. Smotre su zbog korone bile prilično 

ograničene.  Što se tiče Saveza Čeha to je jedan projekt koji traje duže godina. Ova Županija koja se 

diči sa najviše nacionalnih manjina mora o njima i skrbiti. Za financiranje udruga u kulturi se svake 

godine raspisuje javni poziv.  

Gđa. Ines Šarić upitala je da li su sredstva na koja se ostale udruge mogu javiti bezgranična. 

Zanima je zašto za sve ostale manifestacije dajemo 170 tisuća kuna, a za žetvene svečanosti Čeha 

100 tisuća kuna. Božićna priča traje isto već 18 godina pa ne dobije toliko novaca. Mi smo Županija 

koja ima i Hrvata, ne samo manjine. Navela je da neće glasati za ovo. 
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G. Ivan Beljan zamolio je da se kod kulture definira problematika unutar županije, a to je Kulturni 

centar Mato Lovrak. Mi ga redovno plaćamo po pola milijuna kuna i nismo upoznati sa tim Kulturnim 

centrom što on stvara i što on čini. Ni Župa Marije Magdalene nije dobila ni kunu sredstava. Pohvalio 

je Andreu Prugovečki Klepac, velika je odvažnost preuzeti ovakvu funkciju. 

G. Josip Benić istakao je da on dolazi iz Kulturnog centra Mato Lovrak. Centar Mato Lovrak 

brine se o tri objekta, ŠRC Kukavica, bazeni Veliki Grđevac i Centar Mato Lovrak.  Naveo je da se 

današnja skupština mogla održati i kod njih u Kukavici i da skupštinari vide šta mi radimo i čime se 

bavimo. Onda možda ne bi dolazilo do ovakvih prozivanja.  

 

Potom je sa 24 glasa “za”, 1 glasom “protiv” i 8 glasova “suzdržanih” donijeta 

 

ODLUKA 

o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2021. godinu  

 

(KLASA: 612-01/20-01/4) 

 

TOČKA 5. 

 
 Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje I. izmjena 

i dopuna Proračuna Bjelovarsko-bilogorske županije”. 

 G. Slavko Došen iznio je mišljenje i stavove Odbora. 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar detaljno je obrazložila točku dnevnog reda.  Navela je da je 

proračun BBŽ za 2021. godinu donijet u prosincu 2020. godine, te je isti nerealno planiran, 

precjenjeni su prihodi. Dinamika plaćanja u prvih šest mjeseci nije praćena. Nakon stupanja na 

dužnost  župana Marka Marušića uočeno je nezaustavljivo trošenje sredstava, do početka mjeseca 

lipnja, gdje su neke od pozicija bile probijene i preko 8000 posto.  Napravljena je detaljna analiza 

procjena prihoda realnih i održivih do kraja godine.  Osvrnula se na smanjenje prihoda i rashoda.  

G. Damir Bajs je rekao da je konsolidirani proračun veći nego što je bio u njegovo vrijeme, mi na 

njega ne možemo utjecati, to su plaće školskih ustanova koje dobivaju iz resornih ministarstava, 

zdravstvene ustanove dobivaju iz svojih resornih ministarstava.  

G. Silvestar Štefović naveo je da čestita realistu županu Marku Marušiću i njegovim službama 

što su iz onoga što im je ostavljeno uspjeli izvući najbolje što su mogli. Naveo je da će sada g. Bajs 

tvrditi da je Proračun povećan, on je bio megaloman ali mi još povećavamo proračun. Proračun je u 

manjku i zato mi ovo radimo kako bi pokrpali rupe iza njega.  

Gđa. Ines Šarić smatra da ako u proračunu nema novaca da ga ne možemo ni povećavati.  Jedino 

što se reže u ovom slučaju je žito za svečanosti Čeha, jer ne vidi tu neke rezove, ako za tu 

manifestaciju dajemo 100 tisuća kuna. Upitala je što ti ljudi rade na toj manifestaciji da im treba toliko 

novaca. Glasati će protiv ovoga. 

G. Zlatko Barila istakao je da vidi on da tu nekoga nešto žulja, pogotovo g. Štefovića koji drži 

naš dokument o radu u rukama kao molitvenik, a onda ga ne poštuje. To su takvi ljudi. Naveo je da 

je vladajuće prvo opila pobjeda, a sada kao da su uplašeni i vjeruje im da jesu. Vjeruje sadašnjem 

županu da će doista riješiti problem opreme bolnice.  

G. Mario Preskočil naveo je da je danas ovdje oporba nazvana alkoholičarima, narkomanima, 

megalomanima.  Istakao je da predsjednica ima poslovničke mogućnosti, i moli ju da to više ne 

dozvoljava. To je ispod svake razine. Proračun je vrlo složen i bitan dokument. Moli jednu stvar, da 

li je proračun povećan ili smanjen, jer iz dokumenata je vidljivo da je proračun povećan.  
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Gđa. Ivana Jurković Piščević istakla je da je već danas zamolila članove Županijske skupštine da 

se ponašaju primjereno mjestu gdje se nalaze. 

Gđa. Suzana Raguž Pehar istakla je da ono na što se županija mora bazirati je isključivo županijski 

proračun, proračun županije i proračunskih korisnika. Tu su se vršile izmjene i dopune u smislu da 

su prihodi smanjeni 42 milijuna kuna. To se napravilo temeljem analize koja se radila kada je Marko 

Marušić postao župan. To je sve opravdano. Što se tiče konsolidiranog proračuna on mora takav biti 

i mi na njega ne možemo utjecati. On je povećan na 12 milijuna kuna prihoda i na to ne možemo 

utjecati. Mi smo smanjili županijski proračun.  

G. Silvestar Štefović objasnio je slikovito što je to konsolidirani proračun.  

G. Josip Bilandžija naveo je da ovdje treba naglasiti da proračun nije dobro planiran i zato su 

nužne izmjene i dopune proračuna. Naravno da ćemo ih podržati. Obratio se g. Barili i istakao da se 

ne osjećaju uplašeno, to nije strah, već odgovornost prema našim biračima.  

G. Damir Bajs istakao je da mu je žao što ovdje nije župan Marko Marušić i misli da je bio red 

da bude nazočan Županijskoj skupštini bez obzira na poziv premijera.  Ova Skupština ima svoj značaj. 

Ovo je vrlo važan dokument.  Prethodnih mjeseci smo čuli dosta jadikovki kako nema novaca, kako 

županija ima problema. Ponekad je mislio da gleda neki skup narikača.  

Gđa. Ivana Jurković Pišćević zamolila je ponovo da se ponašamo prikladno mjestu na kojem se 

nalazimo.  

G. Damir Bajs naveo je da je i danas rečeno da nema novaca u županijskom proračunu. U zadnja 

četiri mjeseca potpisan je niz novih ugovora kojima su preuzete nove obveze za isti županijski 

proračun, pa ako nema novaca kako je moguće preuzimati nove obveze. Šta god tko rekao, ukupni 

Proračun Županije je povećan.  

G. Ivan Beljan  osvrnuo se na izlaganje g. Barile i g. Preskočila i istakao da nisu zaboravili na ono  

pravo da županijski vijećnik postavi pitanje, a vi nama sada tu nešto sa visoka odgovarate. Istakao je 

da ne razumije kako su oni uopće vodili županiju.  “Vaši” pročelnici koje ste dovukli, neće otići, a 

moramo nešto mijenjati i naravno da se mora povećati broj ljudi koji rade dok se stvar ne stabilizra. 

Vi ste otišli u banku nadizali se kredita i nije vas dalje briga.  

G. Marijo Puškarić naveo je da kada se raspravljalo o cash poolingu g.  Bajs je rekao da županija 

ima novaca 30 milijuna kuna i da se time financira cash pooling. Upitao je da li je on tada krivo 

informirao članove Županijske skupštine. Vrlo je jasno da se ovdje radi o smanjenju izvornog dijela 

proračuna. Smanjen je trošak kabineta župana.  To je vrlo jasno kako sadašnja pozicija gleda na javni 

novac.  

G. Drago Hodak želi ukazati na to da se promijenila vlast i naveo je da se to nije dogodilo slučajno. 

Već i ovaj reblans pokazuje zašto se to desilo. Sadašnja ekipa je uspjela biračima prezentirati ono što 

se događa u našoj županiji.  Došli smo do 40 posto zaduženosti naše Županije. Našli smo model kako 

ćemo preskočiti onih 20. Naveo je da se neke stvari moraju posložiti. Prikazivali smo da smo najbolji.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević istakla je da nije očekivala ovakvu raspravu. Rijetko tko je od 

članova navodio koju stavku, već je bilo na međusobnom nivou. Moli članove da se suzdrže od riječi 

babe narikače i slično jer ovo nije lokalna birtija, nego je to ugledna ustanova.  Stavke su rezane, neke 

su silom prilika morale biti povećane. Na ovakav proračun utječe i dosadašnje poslovanje. 

Gđa. Marija Jungić navela je da isto smatra da ovo tijelo može daleko kvalitetnije raspravljati. 

Zamoljava da budemo ovdje konkretni i da imamo prave prijedloge.  Konsolidirani proračun je 

povećan, a u dijelu koji se odnosi na županiju je smanjen za 42,6 milijuna kuna. Određene županijske 

ustanove koje imaju određene prihode i rashode, nismo mi stvarali. Što se tiče novih potpisivanja 

ugovora, ovdje se radi o bespovratnim sredstvima. Mi bismo voljeli u našu županiju donijeti što više 

bespovratnih sredstava sa što manjim učešćem županije kako bismo napravili što više. Ugovori za 

poljoprivredu i gospodarstvo iznose oko 200 tisuća kuna. Što se tiče povećanja plaća, tu su troškovi 

bivše dožupanice  i drugog zamjenika župana do kraja godine, te je i to nekakav trošak koji se nije 

http://www.bbz.hr/


14 

 

 

 

  

 

Bjelovarsko-bilogorska županija, Dr. Ante Starčevića 8, Bjelovar, www.bbz.hr 

 

mogao prije planirati. Sad su premještajima otišle dvije osobe iz županije, do kraja godine će otići još 

dvije osobe u mirovinu. Osvrnula se  i na ugovore o djelu i pojasnila situaciju.   

Gđa. Ivana Jurković Piščević osvrnula se na članak 88.a Poslovnika Županijske skupštine   i 

otvorila glasovanje.   

 

 Potom su sa 20 glasova “za”, 10 glasova “protiv”, 2 glasa “suzdržana”  donijete 

 

I. izmjene i dopune Proračuna  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. godinu 

 

 

(KLASA: 400-08/20-01/5) 

 
U Domu kulture je 32 člana Županijske skupštine. 

 

TOČKA 6. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o 

davanju suglasnosti na Plan specijalizacija Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. 

godinu”. 

G. Bruno Zadro iznio je mišljenje i stavove Odbora. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Potom je sa 25 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Plan specijalizacija Doma zdravlja  

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2021. godinu 

 

 

(KLASA: 500-01/21-01/51) 

 
U Domu kulture je bilo prisutno 25 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 7. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o 

naknadama predsjedniku, potpredsjednicima i članovima Županijske skupštine Bjelovarsko-

bilogorske županije i njezinih radnih tijela”. 

G. Slavko Došen iznio je mišljenja i stavove Odbora. 

Gđa. Ines Šarić navela je da će podržati smanjenje naknada. Navela je da Upravno vijeće 

Županijske uprave za ceste ima naknade po dvije tisuće i nešto kuna, ta se naknada ne smanjuje, a 

Županijska uprava za ceste je u stalnim financijskim problemima. Upitala je da zašto se ne bi onda 

smanjile i naknade upravnim vijećima u županijskim tvrtkama. 

Gđa. Sandra Frčo istakla je da podržava ovo, ali da je također jučer na Odboru upitala da zašto se 

ne smanjuju naknade upravnih vijeća. Župan je tamo obećao da je upravnim vijećima dao naputak da 
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izglasaju smanjenje naknade i da bi se trebali ukalupiti u naknade Županijske skupštine.  Navela je 

da je uvijek za smanjenje. 

G. Silvestar Štefović naveo je da pozdravlja ovu odluku. Na ovaj način želimo biti suosjećajni sa 

svima onima kojima su sredstva u proračunu jednokratno smanjenja, a do toga je dovelo ponašanje 

prijašnje vlasti. Drži da su naknade za županijske vijećnike bile prevelike. Osvrnuo se na riječi koje 

su upućuju sa govornice i naveo da ipak to treba relaksirati, u žaru političke borbe je možda i 

dopušteno izreći neku tešku riječ kako bi dočarali što želimo reći.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević istakla je da osnove pristojnosti nalažu drugačiju retoriku, 

kontinuirano koristite riječi u ženskom rodu. 

Gđa. Sandra Frčo istakla je da ovu točku g. Štefović koristi kao da je nekakva edukativna točka 

pa bi ona njemu na tome tragu rekla nešto edukativno i istakla da on može govoriti što hoće, ali da to 

najviše govori o njemu. Ona se osjeća dosta loše u njegovom društvu, jer govori u ženskom rodu. To 

je određena diskriminacija. Zamolila ga je da ne vrijeđa. 

Gđa. Ines Šarić navela je da se ona ne osjeća neugodno ni diskriminirano u Silvestrovom društvu 

jer zna da je pametnija od njega. On konstantno “tepe” po tim nakndama samo zato što se on nema 

čega ni odreći. Ona je naknadu dobivala i ona je njih dijelila.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević napominje da se ovdje ne govori samo o g. Štefoviću već i o ostalim 

članovima Županijske skupštine.  

Gđa. Bojana Hribljan podržava smanjenje naknada.  Navela je da je izuzetno važno da je župan 

danas bio tu. Dala je prijedlog da se nekakve naknade uvedu i članovima školskih odbora. Oni imaju 

isto vrlo važnu ulogu, pa makar da je naknada i simbolična. Zamolila je g. Štefovića da cijelo vrijeme 

ne docira sa ove govornice i da bude konstruktivan.  

G. Silvestar Štefović naveo  je da je kolegica četiri godine bila zamjenica župana i nismo je vidjeli 

niti jednom za govornicom, pa mu je drago da je skupila hrabrosti i izašla za govornicu. Župan je 

otišao na sastanak s g. Plenkovićem rješavati stvari koje vaša garnitura nije rješavala godinama i sada 

to netko treba riješiti. Naravno da se dvoumio, ali on vjeruje svom timu, svojoj zamjenici i 

pročelnicima da možemo konstruktivno raspravljati. Funkcioniramo timski i tako želimo raditi četiri 

godine. 

G. Ivan Beljan osvrnuo se na izlaganje gđe. Hribljan i naveo da sada govori da su naknade velike 

i da ih treba smanjiti, a što je radila četiri godine.  

G. Damir Bajs naveo je da je  pred nama točka dnevnog reda oko koje ćemo se svi usuglasiti. To 

je mjera koje je populistička. Osvrnuo se na naricanje i rekao da se to odnosilo i na muške i na ženske 

osobe.  Mi smo profesionalni političari, to nije nikakva uvreda u smislu nečega drugoga.  

G. Josip Benić  naveo je da smo skrenuli s teme. Istakao je da rezati trebamo na svim stranama. 

Volio bi da novoizabrani članovi Županijske skupštine više barataju stvarnim stanjem, sumama i 

nekim planom što će se napraviti. Za uvrede nikako nije, osnovnu kulturu bi svi trebali nositi od kuće. 

G. Zlatko Barila podržava ovo, ali ispad na žensko, ne zna zašto nam to treba. Dožupanica je 

korektno radila četiri godine.  

Gđa. Ivana Jurković Pišćević zamolila je članove da prestanu kontinuirano vrijeđati u ženskom 

rodu. 

 

 Potom je sa 27 glasova “za” 

ODLUKA 

o naknadama predsjedniku, potpredsjednicima  i članovima Županijske skupštine 

Bjelovarsko-bilogorske županije i njezinih radnih tijela 

 

 

(KLASA: 120-01/21-01/2) 
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U Domu kulture je bilo prisutno 27 članova Županijske skupštine. 

 

 

TOČKA 8. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Odluke o davanju 

suglasnosti na Odluku o davanju suglasnosti ravnatelju Daruvarskih toplica, Specijalne bolnice za 

medicinsku rehabilitaciju za sklapanje Ugovora o javnoj nabavi”. 

 G. Bruno Zadro  iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

 Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 24 glasa “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Odluku o davanju suglasnosti ravnatelju Daruvarskih 

toplica, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju za sklapanje  

Ugovora o javnoj nabavi 

 

KLASA: 500-01/21-01/10  

 

TOČKA 9. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o 

davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju nagodbi s radnicima Daruvarskih toplica, Specijalne 

bolnice za medicinsku rehabilitaciju za isplatu razlike plaće”. 

G. Bruno Zadro iznio je stavove i mišljenja Odbora. 

Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 27 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na Odluku o sklapanju nagodbi s radnicima Daruvarskih 

toplica, Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju za isplatu razlike plaće 

 

 

KLASA: 500-01/21-01/10 

 
U Domu kulture je bilo 27 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 10. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o 

davanju suglasnosti za sufinanciranje projekta Energetske obnove Doma za starije osobe Bjelovar u 

iznosu od 950.000,00 kuna”. 

G. Bruno Zadro iznio je stavove i mišljenja Odbora. 
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Gđa. Suzana Raguž Pehar navela je da su 950 tisuća kuna vlastita sredstva županije, to je 

izdvojeno iz proračuna. Obzirom da župan ne može raspolagati sa tim iznosom, isto je upućeno na 

Županijsku skupštinu. Navedena Odluka je potreba radi njihove pomoći  i olakšanja. 

G. Silvetar Štefović upitao je ravnateljicu s obzirom na ovu pomoć županije, gdje su pare. 

G. Ivan Beljan pohvalio je Bajsa i rekao da obnova ide, i da je to jedan dobar način i pokazatelj 

da se u prošlom sazivu nije radilo sve loše. Rad samog doma je katastrofa. 

Gđa. Jasmina Radojčić istakla je da se i ona pita gdje su novci, jer dok je došla na mjesto 

ravnateljice naslijedila je iz 2018. Godine cca 600 tisuća kuna neplaćenih računa. Kada se krenulo u 

energetsku obnovu doma znalo se unaprijed da dom to ne može izfinancirati. Decentralizana sredstva 

u prvom mjesecu 2021. godine je dom dao u projekt. Sama konstrukcija projekta je 13,5 milijuna 

kuna. Zahvalila se županiji i dožupanici Jungić jer nam je pomogla da preživimo. 

G. Damir Bajs naveo je da je to jedna od 50 energetskih obnova koje su napravljene na potpuno 

isti način. Županija je uvijek sufinancirala jedan dio tog iznosa. Povukli smo sredstva Europske unije. 

Stvar je potpuno jasna.  

 

 Potom je sa 29 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti za sufinanciranje projekta Energetske obnove Doma za 

starije osobe Bjelovar u iznosu od 950.000,00 kuna 

 

 

(KLASA: 500-01/21-01/11) 

 
U Domu kulture je bilo 29 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 11. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o 

davanju suglasnosti Domu za starije osobe Bjelovar za kreditno zaduživanje”. 

Nije bilo rasprave. 

 

Potom je sa 30 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti Domu za starije osobe  

Bjelovar za  kreditno zaduženje 

 

 

(KLASA:500-01/21-01/11) 

 
U Domu kulture je bilo 30 članova Županijske skupštine. 
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TOČKA 12. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Odluke o 

stjecanju prava vlasništva bez naknade u korist Općine Sirač nad nekretninom u vlasništvu OŠ Sirač 

(k.o. Sirač)”. 

G. Slobodan Lazić iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

Nije bilo rasprave. 

 

 Potom je sa 28 glasova “za” donijeta 

 

ODLUKA 

o stjecanju prava vlasništva bez naknade u korist Općine Sirač nad nekretninom u 

vlasništvu OŠ Sirač (k.o. Sirač) 

 

 

(KLASA: 602-02/21-01/29) 

 
U Domu kulture je bilo 28 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 13. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje: a) Zaključka 

o prihvaćanju Plana zaštite od požara Bjelovarsko-bilogorske županije Usklada 01; b) Zaključka o 

prihvaćanju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Bjelovarsko-bilogorske županije 

Usklada 01”. 

G. Goran Romek iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

Nije bilo rasprave. 

 

 Potom je sa 27 glasova “za” donijet 

a) 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Plana zaštite od požara  

Bjelovarsko-bilogorske županije Usklada 01 

 

(KLASA: 300-01/21-01/7) 

 

 

b)  

 
Nije bilo rasprave. 

 

Potom je sa  27 glasova “za”  donijet 
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ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Bjelovarsko-

bilogorske županije Usklada 01 

 

(KLASA: 300-01/21-01/7) 

 
U Domu kulture je bilo 27 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 14. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o stanju nezaposlenosti i zapošljavanju na području Bjelovarsko-bilogorske 

županije u 2020. godini”. 

G. Goran Romek iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

G. Ivan Beljan naveo je da je  2009. godine u ovoj županiji bilo zaposleno 39000, a  danas je 31 

148.  Danas imamo manje radno sposobnog stanovništva. Nestajemo, to je ključ priče.  

  

 

 Potom je sa 27 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o stanju nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2020. godini 

 

 

(KLASA: 300-01/21-01/32) 

 
U Domu kulture je bilo 27 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 15. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o financijskim rezultatima poslovanja poduzetnika (trgovačkih društava) 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2020. godini”. 

G. Goran Romek iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

G. Ivan Beljan naveo je da previše imamo točaka za jednu Županijsku skupštinu, predložio je da 

iste budu češće. Naveo je da je ovo izvještaj naših institucija. Grad Bjelovar, Garešnica, Hercegovac 

i Severin imaju BDP veći od prosjeka RH, svi drugi smo ispod. Moramo tražiti rješenja za to. Sve 

manje imamo vlasništva, moramo se tome posvetiti. Grad Bjelovar nije klasični lider gospodarstva.  

Nemamo investicija. Sve smo slabiji i nemoćniji. Moramo tražiti rješenja na te odgovore. 

G. Boro Bašljan naveo je da  vidi da je Hercegovac naveden sa 23 posto većom prosječnom 

plaćom od ostatka županije. Što se tiče dobiti gospodarstva, vidi da se Rovišće i Hercegovac 

uzastopno rotiraju na prvom mjestu u županiji. Osvrnuo se i na dobit u poljoprivredi. Ubuduće ovakva 

izvješća treba detaljnije razraditi. Zanimaju ga izvori tih podataka i njihova točnost.  

http://www.bbz.hr/
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Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je da ovdje nisu uključeni podaci o poljoprivredi i obrtnišvu, 

a oni čine jedan veliki dio. Potrebno je gledati i iskorištenost industrijskih zona. Također je gledano 

i po djelatnosti. 

 

 Potom je sa 28 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o financijskim rezultatima poslovanja poduzetnika 

(trgovačkih društava) Bjelovarsko-bilogorske županije u 2020. godini 

 

 

(KLASA: 300-01/21-01/33) 

 
U Domu kulture je bilo 28 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 16. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Vatrogasne zajednice Bjelovarsko-bilogorske županije 

u 2020. godini”. 

G. Goran Romek iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

G. Silvestar Štefović naveo je da je Vatrogasni centar u Štefanju izgrađen sredstvima Europske 

unije. On omogućava našim vatrogascima da brzo i djelotvorno izađu na teren. Naveo je da 

Vatrogasna zajednica Općine Ivanska trenutno ne postoji. Ugašena je 2015. godine. Pet godina 

pokušavamo učiniti nešto po tome pitanju, no međutim nema pomaka. Postoji veliki problem. Javno 

moli za pomoć da na bilo koji način svi zajedno uvjerimo načelnika Općine Ivanska da se Zakon o 

vatrogastvu mora poštovati i da se u Općini ustroji vatrogasna zajednica. 

 

 Potom je sa 29 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Vatrogasne zajednice Bjelovarsko-

bilogorske županije u 2020. godini 

 

 

(KLASA:300-01/21-01/22) 

 
U Domu kulture je bilo 29 članova Županijske skupštine. 

 

TOČKA 17. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje: a) Zaključka 

o prihvaćanju Informacija o radu i poslovanju Doma zdravlja Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2020. godinu, b) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Daruvarskih toplica, 

Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju za 2020. godinu, c) Zaključka o prihvaćanju 

Informacije o radu i poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. 
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godinu, d) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Zavoda za hitnu medicinu 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu, e) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i 

poslovanju Opće bolnice Bjelovar za 2020. godinu, f) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i 

poslovanju ZU Ljekarne Bjelovar – 2020. godina”. 

G. Bruno Zadro iznio je stavove i mišljenja Odbora.  

a) 

 
G. Ivan Beljan naveo je da je nekada  Dom zdravlja imao plus pola milijuna kuna, prošle godine 

je Dom zdravlja napravio minus 3,5 milijuna kuna. Zajedno sa svim ustanovama to je 500 milijuna 

kuna duga, kako ćemo na taj način izvući Županiju. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević istakla je da  gledajući izvješće iznenadila ju je napomena za hladni 

pogon i činjenicu da veliki broj liječnika nema popunjenu kvotu čime se generiraju gubitci od strane 

Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje.  Osvrnula se i na manjak liječnika u ruralnim 

sredinama. Navela je da će sve institucije dobiti unificirane obrazce za izvještaje, jer imamo razlike 

u izvještavanju.  

Gđa. Marija Jungić navela je da smo zdravstvene ustanove ovih dana stavili za isti stol i počeli 

razgovorati o načinu na koji možemo učinkovitije poslovati pozitivno. Način organizacije rada u 

covid situaciji je bio pogrešan i dvije ustanove će morati sredstva dobivena od HZZO-a za covid 

situaciju vratiti, radi se o Zavodu za hitnu medicinu i Domu zdravlja. Osvrnula se i na mrežu primarne 

zdravstvene zaštite koja je u velikim problemima. 

 Za navedeni akt glasovalo je 10 članova “za” i 16 glasova “protiv”, te isti nije donesen. 

 

 

b) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 

 Rasprave nije bilo. 

 

Potom je sa 28 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Informacija o radu i poslovanju Daruvarskih toplica, Specijalne 

bolnice za medicinsku rehabilitaciju za 2020. godinu 

 

(KLASA: 500-01/20-01/12) 

 

c) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
 G. Ivan Beljan naveo je da je Zavod za javno zdravstvo pred 4, 5 godina bio profitabilan i u 

plusu, uzor kao što su sada Daruvarske toplice. S tim velikim iznosima manjaka, nešto se čudno 

događa.  

Potom je za navedenu točku bilo 10 glasova “za”, 16 glasova “protiv” i 3 glasa “suzdržana”. 

Navedeni akt nije donijet.  
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d) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
G. Ivan Beljan istakao je da je ovdje slična priča kao i kod drugih. Naveo je da nije to samo 

korona, nekakvi su drugi faktori tu odigrali svoje.  

Gđa. Ines Šarić navela je da je u cijeloj Republici Hrvatskoj situacija sa zdravstvom jednaka. Nije 

moguće da Vlada nema aposlutno nikakve veze s tim.  Nije za sve kriva bivša županijska uprava. 

Podcjenjivati tuđi rad više nema smisla.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević osvrnula se na povećanje plaće, veliki dio tužbi je doveo do toga. U 

svim izvješćima je jako malo korištena mogućnosti nacionalne mjere za opremu za rad od kuće.  

Gđa. Marija Jungić istakla je da je malo prije rekla da se radi o dugu Zavoda za hitnu medicinu,  

što nije točno, već je 147 tisuća kuna duga Zavoda za javno zdravstvo. Istakla je da voli o tome 

informirati članove Županijske skupštine. 

Potom je za navedenu točku bilo 10 glasova “za”, 17 glasova “protiv” i 2 glasa “suzdržana”. 

Navedeni akt nije donijet. 

 

e) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
 G. Damir Bajs naveo je da je ova Županijska skupština odbacila veliki dio izvješća za 2020. 

godinu. Naveo je da što se tiče zdravstva u našoj županiji, da tu rade vrijedni i predani ljudi. Zdravstvo 

čine preko 90 posto zdravstveni djelatnici. Istakao je da stanje pandemije još uvijek traje. Istakao je 

da su i druge županije u minusu.  

G. Goran Romek istakao je da ovdje nije nitko ništa loše rekao protiv medicinskog osoblja, što 

više mi smo svi svjesni da su oni podnijeli najveći teret ove covid krize. Oni također nisu krivi za 

neke loše odluke rukovodećeg kadra.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević osvrnula se na izvješće Opće bolnice Bjelovar i izdatke. Zahvalila 

se medicinskom osoblju na njihovom trudu i radu, u nemogućim uvjetima.  

Gđa. Ines Šarić osvrnula se na hospitalizirane osobe i istakla da kada su isti čekali na rezultate 

PCR testa dva dana, da im se na koncu nešto trebalo dati i jesti, pa misli da je to možda trošak koji se 

napravio u tome dijelu. Zaduženost bolnice je kao i zaduženost svake druge bolnice u Republici 

Hrvatskoj.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je da je zato i spomenula dane obveze i potraživanja, jer i to 

ulazi u samu sliku bolnice. Istakla je da treba pogledati i jednu i drugu stranu. Predložila je da ne 

kukamo stalno, idemo napraviti nešto kako spada zajedničkim snagama. 

G. Ivan Beljan istakao je da je minus bolnice za prošlu godinu 65 milijuna kuna. Manjak iz 

prethodnih godina 53, ukupno 118 milijuna. Upitao je da  li sve treba ići PBZ banci. Ajmo rezati 

troškove i tražiti da se kao gospodarstvo i razvoj dignemo. 

Gđa. Marija Jungić navela je da u upravljanju zdravstvenim ustanovama ima dovoljno prostora 

za poboljšanja. Ova sredstva koja je spomenula možda nisu neka velika u odnosu na gubitke koje su 

te ustanove ostvarile. Tiče se pogrešne i loše organizacije. Poboljšanja u primarnoj zdravstvenoj 

zaštiti moguće je ostvariti u suradnji sa općinama i gradovima. Na  zadnjem kolegiju župana sa 

načelnicima i gradonačelnicima je to već rečeno. Moramo naći načina da postignemo poboljšanja.  

 

Potom je za navedeni akti bilo 11 glasova “za”, 16 glasova “protiv” i 1 glas “suzdržan”. 

Navedeni akt nije donijet. 
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f) 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
 Rasprave nije bilo. 

 

 Potom je sa 29 glasova “za” i 1 glasom “suzdržanim” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju ZU Ljekarne  

Bjelovar – 2020. godina 

  

 

KLASA: 500-01/21-01/40) 

 

TOČKA 18. 

 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Informacije o poslovanju Doma za starije osobe Bjelovar za 2020. godinu”. Potom se 

osvrnula na sjednice upravnog vijeća i zamolila da se kratko o nalazu državne revizije nešto kaže. 

G. Ivan Beljan naveo je da je 2019. godine 970 tisuća kuna minusa, a u 2017. godini Dom je bio 

u plusu. Naveo je da je to sada kritično. Imamo ljude sa zakašnjenjem plaća. Dosta je trošenja novca 

na ovakav način. 

Gđa. Jasmina Radojčić osvrnula se na sjednice upravnog vijeća i istakla da se uglavnom donosio 

produžetak cash poolinga. Upravno vijeće je trebalo dati suglasnost kako bi Županijska skupština 

ponovo odobrila novi cash pooling koji vrijedi do 4. mjeseca 2022. godine. Liječnici su nam dolazili 

u dom i njih smo plaćali na ugovor o djelu. Istakla je da prije nije bilo nikakvog plusa, da  je to bila 

greška u računovodstvu. Navela je da je naslijedila minus. Plaće radnicima su svaki mjesec 

isplaćivane. Istakla je da 27 godina Dom nije povećavao cijene smještaja. Mi ne možemo 

funkcionirati bez decentraliziranih sredstava.  

G. Ivan Beljan naveo je da je postojećim korisnicima mogla ostati ista cijena. Trebamo mijenjati 

cijene. Imamo 4500 ljudi koji su na listi čekanja. Novim korisnicima treba korigirati cijenu. 

Gđa. Jasmina Radojčić konstatirala je da su uz suglasnost BBŽ i župana Marušića sa 1.10. ove 

godine povećane cijene smještaja za 15 posto. To je jedna od stavaka koja će pomoći da se podignemo 

na noge. 2000 ljudi je na listi čekanja i nitko ne ide preko reda, osim ako se ne napravi preporuka 

županije ili centra za socijalnu skrb.  

  

 Potom je za navedeni akt bilo 9 glasova “za”, 13 glasova “protiv” i 1 glas “suzdržan”. 

Navedeni akt nije donijet. 

 

 

TOČKA 19. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o poslovanju Društva Crvenog križa Bjelovarsko-bilgoroske županije za 2020. 

godinu”. 
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Gđa. Melita Lozina obrazložila je točku dnevnog reda i istakla da je ona ovoga trenutka izuzetno 

sretna, jer su oni relativno mali i imaju male prihode od Županije. Mora se zahvaliti Bjelovarsko-

bilogorskoj županiji što financira rad Crvenog križa. Navela je da su njihova prihodovna sredstva 

strogo namjenska.  

Rasprave nije bilo. 

  

Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju Društva Crvenog križa Bjelovarsko-bilogorske 

županije za 2020. godinu 

 

 

(KLASA: 550-01/21-01/7) 

TOČKA 20. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na području Bjelovarsko-bilogorske 

županije i objedinjena izvješća jedinica lokalne samouprave za 2020. godinu”. 

G. Damir Bajs naveo je da se i na sjednici Gradskog vijeća Grada Bjelovara vodila diskusija oko 

zbrinjavanja otpada. Postavlja se pitanje da li je moguće napraviti investiciju u gradu Bjelovaru, a 

vezano uz ono što je predmet ovog dijela.  Zamolio je pojašnjenje u tome dijelu, koja vrsta 

zbrinjavanja otpada se planira, da li je to spalionica ili nešto drugo, budući da u Gradu Bjelovaru to 

ne znaju. 

G. Ivan Beljan istakao je da se vidi postotak odvojenosti i količina smanjenja. Predložio je da se 

napravi jedan popis divljnih odlagališta na području Županije. Na prostoru Grada Čazme nema niti 

jednog divljeg odlagališta, pa je molio da taj trend nastavimo i  po cijeloj županiji.  

Gđa. Marija Jungić istakla je da su nedavno ona i župan biti u Ministarstvu gospodarstva i zaštite 

okoliša pa su nam oni prenijeli kako je 2013. godine Damir Bajs izrazio kako se on uopće neće 

otpadom baviti, jer je to prevruće pitanje. Veseli je što on želi danas raspravljati o gospodarenju 

otpadom.  

Gđa. Ivana Sabljak Murlin navela je da je sastanak sa ministrom gospodarstva održan na temu 

Centra za gospodarenje otpadom, te bi se isti trebao rješavati u planu gospodarenja otpadom za 

sljedeće razdoblje od 2023. – 2027. godine. Što se tiče divljih odlagališta, postoji informacijski sustav 

u kojem se evidentiraju sva divlja odlagališta i svi komunalni redari imaju pristup navedenom.  

  

 

 Potom je sa 27 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije i objedinjena izvješća jedinica lokalne samouprave za 

2020. godinu 

 

 

(KLASA: 351-01/21-06/3) 
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TOČKA 21. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: Donošenje: a) Zaključka o 

prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Javne ustanove “Razvojne agencije Bjelovarsko-

bilgoroske županije za 2020. godinu, b) Zaključka o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju 

Regionalne razvojne agencije Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu, c) Zaključka o 

prihvaćanju Informacije o radu iI poslovanju Bjelovarskog sajma d.o.o. za 2020. godinu, d) Zaključka 

o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Ustanove za profesionalnu rehabilitaciju i 

zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor” i Zaštitne radionice “Suvenir Arbor Vitae” d.o.o. 

za 2020. godinu”. 

 

G. Goran Romek iznio je stavove i mišljenja sa sjednice Odbora. 

 

a) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda i istakla da je Javna ustanova u 

malom plusu. Oni trebaju biti na raspolaganju jedinicama lokalne samouprave, ukoliko rade sa 

udrugama, onda trebaju raditi sa svima, ali onda treba razlučiti što radi RERA. Zanima je koliko je 

projekata implemetirano.  

 

 Za navedenu točku dnevnog reda bilo je 10 glasova ”za”, 16 glasova “protiv” i 1 glas 

“suzdržan”. Navedeni akt nije donijet.  

 

b) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
Gđa. Ines Šarić istakla je da su odbori prihvatili ova izvješća, skupština ih odbija, a nitko se nije 

javio da objasni zašto se odbijaju. Smatra da Razvojna agencija radi odličan posao.  

G. Goran Romek naveo je da je Regionalna razvojna agencija  u postupku likvidacije i misli da 

više neće raditi kao do sada.  

Gđa. Ivana Jurković Piščević ukratko se osvrnula na prihode i rashode. 

 

Za navedenu točku dnevnog reda bilo je 10 glasova ”za” i 17 glasova “protiv”. Navedeni akt nije 

donijet.  

 

c) 

 
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
G. Ivan Beljan naveo je  da je prošle godine  minus bio 3 milijuna 200 tisuća kuna, a 9 djelatnika, 

kad to podjelimo svatko je mogao dobiti cca 300 tisuća kuna i sjediti doma. Ne zna šta su oni radili. 

G. Silvestar Štefović istakao je da je sretan što uopće imamo izvješće sajma na ovoj sjednici, jer 

to do sada nismo imali slučaj vidjeti. Četiri godine smo tapkali u mraku. Naveo je da je stanje gore 

nego što smo očekivali.  

G. Goran Romek istakao je da je početkom 2020. godine isplaćeno oko 200 tisuća kuna dividende. 

Taj iznos je povukao sa sobom da Sajam nije mogao koristiti određene potpore Zavoda za svoje 

zaposlenike. Time se Sajam doveo u nepotrebne troškove.   
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Za navedenu točku dnevnog reda bilo je 8 glasova ”za” i 18 glasova “protiv”. Navedeni akt nije 

donijet.  

 

d) 

  
Gđa. Ivana Jurković  Piščević navela je točku dnevnog reda.  

 
G. Silvestar Štefović naveo je da su sve dosadašnje ustanove poslovale s minusom i zato nismo 

prihvatili izvješća. Suvenir Sirač poslovao je pozitivno, međutim ovo izvješće je katastrofa.  

Gđa. Sandra Frčo upitala je da čemu Poslovnik Županijske skupštine služi, ne bili ravnatelji 

ustanova trebali obrazložiti svoje akte, ne bi li predsjednik Odbora trebao reći koliko je glasova na 

odboru glasalo. Vjeruje da g. Baščevan radi dobro. 

G. Goran Romek istakao je da on ispred Odbora kaže za govornicom kakva je odluka odbora bila.  

G. Marijo Puškarić istakao je da izvješće ne može ovako izgledati. Osvrnuo se na prihode od 

prodaje roba i usluga i na materijalne rashode. Zamolio je da mu se objasni iznos koji je izdvojen za 

repromaterijal. Istakao je da je ravnatelj nedovoljno kvalitetno odradio svoj posao i zaradio svoju 

plaću.  

Gđa. Ines Šarić istakla je da nije u redu ravnatelju županijske ustanove reći da nije zaradio svoju 

plaću, obzirom da g. Puškarić ne ide s njim svaki dan na posao i ne vidi šta on tamo radi za svoju 

plaću. To je vrlo ružno. Istakla je da je bedasto tako odbijati ova izvješća.  

G. Damir Bajs  naveo je da mi danas raspravljamo o radu i financijskom poslovanju ustanova, 

ono što su one radile u 2020. godini.  Pozvao bi ravnatelja da iskaže da li je zbilja nešto rađeno u 

2020. i dali je bilo investicija. 

G. Alen Baščevan istakao je da su oni uvijek predavali izvješće sa bilancom, sa kompletnim 

financijskim izvješćem. To imamo savršeno posloženo.  Ali došlo je do nesporazuma, da se izvješća 

sažmu da toga ne bude puno. Nismo nikada ovakva izvješća davali. Trebao je pitati da li je to tako, 

ali nažalost nije. Najveći uspjeh naše ustanove je da svi sve radimo. Njegova plaća je financirana 

kompletno iz projekta. Sirovina je otišla 250%. Zbog velikog prometa, počeli smo kupovati suhu 

dasku na tržištu. Problem  je sirovina. Osvrnuo se i na prihode od vlastite prodaje. Zatekao je određene 

dugove, ali ove godine su oni u plusu. Izgradili su solarnu elektranu.  

 

Potom je sa 14 glasova “za” i 9 glasova “protiv” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Ustanove za profesionalnu 

rehabilitaciju i zapošljavanje osoba s invaliditetom “Suvenir Arbor” i Zaštitne 

radionice “Suvenir Arbor Vitae” d.o.o. za 2020. godinu 

 

(KLASA: 300-01/21-01/25)  
TOČKA  22. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: Donošenje: a) Zaključka o 

prihvaćanju Informacije o realizaciji Programa javnih potreba u športu, rekreaciji i tehničkoj kulturi 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu, b) Zaključka o prihvaćanju Informacije o realizaciji 

Programa javnih potreba u kulturi Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu”. 

G. Slobodan Lazić iznio je stavove i mišljenja odbora. 
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a) 

 

 Rasprave nije bilo. 

 

Potom je za navedeni akt bilo 11 glasova “za”, 14 glasova “protiv” i 1 glas “suzdržan”.  

Navedeni akt nije donijet. 

 

b) 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Potom je za navedeni akt bilo 11 glasova “za”, 14 glasova “protiv” i 1 glas “suzdržan”.  

Navedeni akt nije donijet. 

 

 

TOČKA 23. 

 
Gđa. Ivana Jurković Piščević navela je točku dnevnog reda koja glasi: Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju Županijske uprave za ceste Bjelovarsko-bilogorske  

županije za 2020. godinu”. 

Gđa. Nataša Koronc obrazložila je točku dnevnog reda  i istakla da je stupila na dužnost sa 1.8. 

te je naslijedila ovakvo stanje. 796 tisuća kilometara ceste s kojima upravlja Županijska uprava za 

ceste. Županijska uprava za ceste godišnje ima na raspologanju oko 40 milijuna kuna.  Osvrnula se 

na ostvarene prihode kroz 2020. godinu, kao i na manjak i stanje obveza. Županijska uprava za ceste 

je u financijskim problemima. 

G. Ivan Beljan istakao je da je valjda kolega Bajs pratio današnju sjednicu i primijetio do kakvih 

minusa nas je doveo. Veliki problem je financiranje cesta, te treba tražiti rješavanje problema prema 

državi. 

Gđa. Ivana Jurković Piščević konstatirala je da moramo završiti sa sjednicom.  Ista će se nastaviti 

u utorak u 10,00 sati. 

 

Sjednica prekinuta u 15,30 sati. 

 
Službenica koja privremeno  

 obavlja dužnost pročelnika                                                                   Predsjednica                                                                  

Ivana Legin, dipl. iur.                Županijske skupštine 

                     Ivana Jurković Piščević, mag. pol. 
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Nastavak sjednice, utorak, 19. listopada 2021. godine u 10,00 sati u velikoj vijećnici 

Bjelovarsko-bilogorske županije  

 Nastavku sjednice prisustvuje 25 članova Županijske skupštine.   

TOČKA 23. 

 
G. Ivan Beljan naveo je točku dnevnog reda koja glasi: Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Informacije o radu i poslovanju Županijske uprave za ceste Bjelovarsko-bilgoroske županije za 2020. 

godinu”. 

Gđa. Nataša Koronc obrazložila je točku dnevnog reda  i istakla da je stupila na dužnost sa 1.8. 

te je naslijedila ovakvo stanje. 796 tisuća kilometara ceste s kojima upravlja Županijska uprava za 

ceste. Županijska uprava za ceste godišnje ima na raspologanju oko 40 milijuna kuna.  Osvrnula se 

na ostvarene prihode kroz 2020. godinu, kao i na manjak i stanje obveza. Županijska uprava za ceste 

je u financijskim problemima. Navela je da je za vrijeme prošlog ravnatelja sve bila tajnost, do nekih 

podataka nismo mogli ni mi djelatici Županijske uprave za ceste,  prijetilo se i otkazima. Dug je rastao 

za vrijeme predizborne kampanje. Bilo je previše zahtjeva za izvođenje radova. Nepojmljivo joj je da 

smo toliko novca utrošili na medije i na vanjske suradnike. U 2020. godini na medijske usluge je 

utrošeno preko 145 tisuća kuna.  

G. Ivan Beljan naveo je da se sjednici pridružio g. Lneniček i sada je prisutno 25 članova 

Županijske skupštine. 

G. Slobodan Žganjer iznio je stavove i mišljenja Odbora. 

Gđa. Ines Šarić navela je da je s dnevnog reda ove sjednice maknuta točka razno, pa zaslužujemo 

neko obrazloženje. Osvrnula se na rad Županijske uprave za ceste i navela da su ravnateljicine 

optužbe utemeljene na nekakvim instrukcijama koje je dobila. Ne vidi u ovom tretku kako će ona biti 

bolji ravnatelj od prijašnjeg. 

G Ivan Beljan naveo je da je za vrijeme g. Preskočila izostavljena točka razno. 

G. Silvestar Štefović naveo je da je izvješće za prošlu godinu kada je ravnatelj bio g. Mladen 

Marušić, tako da sadašnja ravnateljica ne može odgovarati za njegove postupke. Osvrnuo se na usluge 

promidžbe i informiranja, te upitao da koja je to potreba da se Županijska uprava za ceste promovira 

u medijima. Postoje priče po gradu da je bivši predsjednik Upravnog vijeća Županijske uprave za 

ceste i tajnik stranke Damir Bajs g. Preskočil u jeku izborne kampanje bivšem ravnatelju Županijske 

uprave za ceste slao račune za promidžbu i informiranje da se plati to, upitao je ravnateljicu da li je 

to istina. 

Gđa. Ines Šarić upitala je da kako ravnateljica može potvrditi informaciju priče koje ste vi čuli u 

gradu.  Ona je čitala da su narikače zapravo kulturno dobro. 

G. Drago Hodak naveo je da su se maloprije čule brojke. Istakao je da je kako se približavala 

kampanja bilo potrebno povećavati troškove za medije. Neke medijske kuće se pojavljuju i u 

kampanji. Ovo je vrlo slično FIMI mediji, za što HDZ snosi odgovornost. Ovo ozbiljno postavlja 

sumnju da imamo upravo ono čega se cijela naša država grozi.  Ova vlast neće ovako raditi.  

G. Marijo Puškarić istakao je da se u svim izvješćima ustanova pojavljuju stavke koje su sumnjive 

i ovdje je situacija gotovo nevjerojatna, da troši jednu kunu za medije jedna županijska uprava za 

ceste. Za njega je to kao gospodarstvenika čisti kriminal. 
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G. Ivan Beljan naveo je da imamo 800 tisuća kilometara županijskih cesta i plaćat za promidžbu,  

a ne za asfalt je užasno. Ceste su u jako lošem stanju. Izvorna sredstva su jako mala. 

Gđa. Nataša Koronc  istakla je da za sve ono što je iznijela je stanje evidentno takvo kakvo je. 

Ona je ta koja je zatekla takvo stanje. Navela je da je odluka o smanjenju naknada članovima 

Upravnog vijeća donijeta i u smanjenje se definitivno ide. Takav način rada više neće zagovarati, 

kakav je rad bio njezinog prethodnika. Navela je da je g. Štefović dobro čuo, navedena komunikacija 

se odvijala i za to postoje dokazi. Zakonska obveza Županijske uprave za ceste je samo obavještavati 

o stanju prohodnosti cesta, ali ne na ovakav način.  

G. Marko Marušić čestitao je ravnateljici na hrabrosti što je iskreno iznijela stvari. Županijska 

uprava za ceste je komadić ovog našeg globalnog duga. Nenamjenski se trošio javni novac. Vjeruje 

u institucije države i da će netko i odgovarati za ovo. Sigurno je da mi nećemo ovako raditi i mjenjamo 

dosadašnji način rada. Naveo je da u petak nije mogao prisustvovati skupštini jer je bio sa pola naše 

Vlade, jer su tamo bila dva čovjeka koji mogu riješiti ovu našu situaciju.  Mi ćemo svakako ovu 

županiju stabilizirati. Nenamjensko trošenje javnog novca se više neće događati. 

 

Za navedeni akt bilo je 2 glasa “za”, 20 glasova “protiv” i 2 glasa “suzdržana”.  

Navedeni akt nije donijet.  

 

TOČKA 24. 

 
G. Ivan Beljan naveo je točku dnevnog reda koja glasi: “Donošenje Zaključka o prihvaćanju 

Informacije o radu i poslovanju JU Zavoda za prostorno uređenje Bjelovarsko-bilogorske županije za 

2020. godinu”. 

G. Slobodan Žganjer iznio je stavove i mišljenja Odbora. 

G. Saša Križ obrazložio je točku dnevnog reda i naveo da je Zavod za prostorno uređenje javna 

ustanova. Ukratko se osvrnuo na poslovanje i izvršene usluge. Naveo je da u informaciji sve piše.  

Osvrnuo se i na izradu prostornih planova općina i gradova koje je Zavod izradio. Imaju dobru 

strukturu ljudi i sve pokrivaju. Potrebno je kroz koju godinu ipak obučiti mlađe ljude za rad. Plaćaju 

zaštitu na radu i knjigovodstvene usluge.  

G. Silvestar Štefović naveo je da je na usluge promidžbe i informiranja potrošeno 1.400,00 kuna, 

to je bio natječaj za ravnatelja. Moli samo komentar na to, obzirom da smo videli koliko je Županijska 

uprava za ceste potrošila na informiranje. Upitao je da li Zavod stvarno nema potrebe za promidžbom 

i informiranjem.  

G. Boro Bašljan zahvalio je ravnatelju na izvješću. Detaljno je navedeno i uz to malo ljudi koliko 

ih je u Zavodu. Izvješće daje pravi pregled ljudima što ta ustanova radi. Nekoliko puta smo surađivali 

na izradi prostornih planova i suradnja je bila jako dobra. Dobar ste nam servis. Imamo situacije sa 

energetskom ovisnošću i zbrinjavanjem otpada. Dvije teške teme gdje moramo odlučiti što ćemo 

zapravo biti.  Bilo bi dobro na razini županije definirati odnose za zbrinjavanje otpada i proizvodnju 

energije, da su jednake smjernice i jednak pristup za izradu tih postrojenja. 

Gđa. Ines Šarić čestitala je ravnatelju što je malo potrošio na medije. Osvrnula se na naknade 

upravnog vijeća.  Upitala je da li je potrebno da v.d. ravnateljica odgovara na pitanje jer je ništa nije 

ni pitala. 

G. Silvestar Štefović naveo je da gđa.  Šarić zaboravlja da je bila dio vladajuće većine u prošlom 

mandatu kada su naknade bile kakve su i sada, ali se sada mijenjaju na inicijativu novog župana.  

G. Drago Hodak istakao je da je uvijek imao vrlo korektnu suradnju sa ravnateljem Križom. 

Izlazio je ususret gdje je moguće na dobrobit naših općina i županije. Prvo bioplinsko postrojenje je 

projektirano kod njega u Maslenjači.  
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Gđa. Ines Šarić navela je da nju točno zanima kada će te naknade biti smanjene.  

G. Ivan Beljan naveo je da moramo gledati generacijske nasljednike. Bitno je predavati ta znanja 

i da ne krećemo ponovo iz početka.  To je jedna zanimljiva tema za uspješnost naše Županije.  

G. Marko Marušić naveo je da može biti zadovoljan sa radom Ustanove.  Što se tiče Županijske 

uprave za ceste od općina i gradova smo tražiti najhitnije sanacije cesta,  da se iste asfaltiraju sukladno 

financijskim mogućnosti. Naša županija će po prvi puta biti domaćin sastanka Vlade i to je dobro 

priznanje za našu Bjelovarsko-bilogorsku županiju. Vjeruje da je to dobar put ovom oporavku. 

 

 

Potom je sa 25 glasova “za” donijet 

 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Informacije o radu i poslovanju JU Zavoda za prostorno uređenje 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2020. godinu 

 

(KLASA: 340-01/21-01/5) 
 

TOČKA 25. 

G. Ivan Beljan naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Izbor i imenovanja“. 

            Gđa. Ivana Legin ukratko je iznijela zaključak sa sjednice Odbora za izbor i imenovanje.  

 
a) 

   

 G. Ivan Beljan naveo je da se za sedmog člana Odbora za gospodarstvo, razvoj i obnovu 

predlaže Obrad Komlenić. 

 Gđa. Ines Šarić navela je da dosadašnji član Odbora za zdravstvo iz reda SDP-a nema 

vremena biti član  i sam je zamolio da ga se makne. Ne zna kakvo je to da se oporba o tome treba 

dogovarati.  To nema smisla.  

 G. Ivan Beljan naveo je da imamo nova tri nezavisna vijećnika i oni imaju prava kao i svi 

drugi u Županijskoj skupštini, pa smo zbog te izmjene pričekali da se ljudi dogovore između sebe. 

 Gđa. Dubravka Dragašević istakla je da je stranka Domovinski pokret ostvarila pravo na 

odbore i samostalno je nastupila na izborima. Moli da njihove točke ostanu kao takve. Radi se o 

ljudima koji su izašli iz Domovinskog pokreta. 

 G. Silvestar Štefović rekao je gđi. Dragašević da pročita Poslovnik i vidi da se odbori 

planiraju između oporbe i vladajućih. Domovinski pokret nema više dva vijećnika nego jednog, pa i 

on ima pravo unutar opozicije na svoje članove odbora kao i svaka druga stranka u ovoj Županijskoj 

skupštini.  Tako da se opozicija oko toga treba usuglasiti. 

 
 Potom je sa 17 glasova “za” i 4 glasa “suzdržana” donijeto  

 
a) 

Rješenje 

o dopuni Rješenja o izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora za 

gospodarstvo, razvoj i obnovu 
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(KLASA: 080-01/21-01/30) 

 

 
 Potom je sa 19 glasova “za”  i 3 glasa “suzdržanim” donijeto  

 
b) 

Rješenje  

o dopuni Rješenja o izboru predsjednika, potpredsjednika i članova Odbora 

za međužupanijsku i međunarodnu suradnju 

 

KLASA: 080-01/21-01/26 

 
 Potom je sa 19 glasova “za”  i 2 glasa “protiv” donijeta 

 

 

c) 

ODLUKA 

 o osnivanju i imenovanju predsjednika i članova Stručne komisije za ustanovljenje 

zajedničkih lovišta na području Bjelovarsko-bilogorske županije  

 

(KLASA: 323-02/21-01/2) 

 
 
 Sjednica završena u 11,05 sati. 

Službenica koja privremeno  

obavlja dužnost pročelnika                                                                             Potpredsjednik                                                             

Ivana Legin, dipl. iur.                           Županijske skupštine 

                                                Ivan Beljan 

 

 

http://www.bbz.hr/

